



REFERAT
af bestyrelsesmødet
i
ØRNEHØJ GOLFklub
mandag den 10. september 2018.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var: Svend Tøfting, Morten Bech, Jørgen Christiansen, Preben Andersen, Rasmus Amandusson, Søren Bols og Lisa Bergmos. Afbud fra: Claus Brynaa og Kim Johansen.

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Referatet fra bestyrelsesmøde den 13. august 2018 blev godkendt og underskrevet.

2. Erindringsliste

Punkter	Opgave	Forventet afslutning	Ansvarlig
1.	Sortering og opdeling af skraldaffald på banen.		Bestyrelsen evalueres ved årets udgang
2.	Udvidelse af udslagshallen incl. Ungdomsrum		MB
3.	Skilte og baneguide		CB
4.	Visionsplan		Bestyrelsen

Med hensyn til Punkt 1. Her var der indkommet en mail fra et medlem med ønske om at der ved hvert hul skulle være en skraldespand. Bestyrelsen besluttede, at fastholde beslutningen om at punktet først evalueres ved årets udgang.

Punkt 2. Der startes med at ansøge fonde til byggeriet. Der er aftalt møde i næste uge hvor ansøgningskemaerne gennemgås. Som tidlige nævnt så vil byggeriet ikke gå i gang før pengene hertil er skaffet. Punktet bliver stående.

Punkt 3. Bliver stående.

Punkt 4. Bliver stående.

3. Formanden har ordet.

Indstilling om skilte.

Oplæg fra Jørgen Christiansen og Morten Bech forelå til sidste møde, hvor det blev besluttet at godkende indstillingen om at anvende 40.000.-. Det blev endvidere besluttet, at det skulle



koordineres med skiltningen skal koordineres med baneudvalget, idet det hænger sammen med nye teestedskilte, teestedkopper.

Oplægget fra Baneudvalget som tidligere var sendt til bestyrelsen blev drøftet. Det blev besluttet at der inden for 14 dage skal laves en prototype af teestedskiltet, inden det sættes i værk. Der skal ligeledes sættes pæle op, så bestyrelsen kan se hvor det er forslag om at skiltene skal stå. Den endelige beslutning tages på næste bestyrelsesmøde. Ellers var de øvrige ændringer som var medsendt godkendt.

Navngivning af sløjfer

På det sidste møde var der en længere drøftelse af navngivningen af sløjferne, med baggrund i oplæg fra Morten og Jørgen vedrørende at ændre fra grå, blå og grøn til at anvende kombination af navnene på sløjferne. Svend Tøfting havde udsendt et oplæg med alternative muligheder. Bestyrelsen drøftede indgående forslagene og beslutningen blev at bibeholde sløjfenavnene på Sydbank sløjfen og NetIP sløjfen. Håbet er at få solgt den sidste sløjfe Lundegårde Sløjfen i 2019. En del af forvirringen omkring sløjfenavnene vil efter de nye skilte og ophævelse af grå, grøn og blå bane give en bedre orientering om baneforløbet for bl.a. greenfee spillerne.

Visionsplan

Der skal laves en ny Visionsplan for 2019 – 2022. Bestyrelsen besluttede, at inden der skal udarbejdes den nye visionsplan, skal alle i bestyrelsen komme med 10 statements omkring styrker og svagheder, samt muligheder og trusler omkring klubben og fremtiden herfor. Mødet skal afholdes den 5. januar 2019 og svarene skal sendes til Lisa senest 1. december 2018, hvorefter de vil blive sammenholdt og indført i et skema, som så vil blive behandlet på mødet den 5. januar 2018. Bestyrelsen får tilsendt en Swot-analyseskema til inspiration.

Kommende begivenheder

Frivillighedsmatch den 23. september, her er alle frivilligheds-team, udvalg og ansatte inviteret. Tilmeldingen foregår på Golfbox.

4. Økonomi, budget og medlemstal

Jørgen Christiansen gennemgik budgettallene pr. 31. august. I at der er kommet flere medlemmer i klubben, så er indtægterne også steget. Udgifterne ser ud til at holde også selv om der er nogle periodiseringer, så alt i alt ser tallene fornuftige ud.

Der er ved udgangen af august 1.443 medlemmer og 23 prøvemedlemmer. Der er på nuværende tidspunkt afgang af 23 medlemmer pr. 31.12.2018.

Der er 264 i Ørnehøj der er medlem af 4Golf, Blokhus har 41 medlemmer, Dronninglund har 122 medlemmer og Sæby har 54 medlemmer.

5. Nyt fra sekretariatet.



Der har været afholdt to Company dage, dels med BDO og dels med Jysk Pension, begge har meldt at de også i 2019 holder deres Company dag i Ørnehøj.

Arbejdstilsynet har meldt at de kommer på besøg, dog vil der gå en måned inden de kommer.

Der er oprykningsspil for 3. division herrer og kvalifikation damer den 15. september. Bestyrelsen bevilligede kr. 5.000,- til de ekstra omkostninger der er i forbindelse med oprykningsspillet.

6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Det er aftalt at Poul Erik Marcussen udarbejder en driftplan over bygningerne. Morten Bech og Palle Thomsen gennemgår de tekniske installationer.

Yderdørene trænger til maling, og der er lavet en aftale omkring maling heraf. Shelters her bliver det kun de vandrette flader der bliver malet i år. Vi skal have en murer der skal i gang lave nogle små reparationer på ydervæggene i klubhuset.

Sponsorudvalget v/Preben Andersen: Der er lavet en aftale med Aalborg Håndbold, hvor vi har fået 100 billetter til kampene, som vi kan udbyde til kr. 60,- pr. billet til klubbens medlemmer, normalpris er kr. 120,-, samt 8 VIP billetter som kan udbydes til kr. 400,- normal pris kr. 725. Aalborg Håndbold får til gengæld greenfee billetter. Vi bliver eksponeret på Aalborg Håndbolds hjemmeside, storskærm m.v.

Regel- og handicap v/Kim Johansen: Afbud. Vedrørende luk igennem, så blev bestyrelsen enige om at indføre at et, to og tre bolde ikke har rettigheder med hensyn til at blive lukket igennem en firebold i weekenderne.

Udvalget har undervisning af nye prøvemedlemmer tirsdag den 4.9 samt den 18.9.

Udvalget tager på regelkursus søndag den 7. oktober.

Turneringsudvalget v/Rasmus Amandusson: Turnerings udvalgt har afholdt klubmesterskab med god hjælp fra frivillige. Deltager antallet var på 91, lidt lavere end tidligere år, navnlig dame rækken svigtede, så der kan overvejes tiltag for at få flere med, navnlig af dem der får tilskud fra klubben. Rasmus er i gang med at udarbejde manualer på hvordan og hvad der kræves til de enkelte turneringer.

Ørnehøj Open her deltog ikke mindre en 98 deltagere, hvor der blev spillet på alle sløjferne og hvor man gik ud i handicap orden.

Den 24. september kl. 17.00 er der møde vedrørende Regionsgolf, deltagere Rasmus Amandusson, Morten Bech, Tommy Bitsch og Lisa.

Baneudvalget v/Claus Brynaa: Afbud. Info fra greenkeeperne, fra mandag i uge 37 og de efterfølgende uger påbegyndes propning af greens afhængig af vejret. Der startes på 9 huls banen (hul 1-9), der må forventes at der skal spilles til vintergreens på flere huller på 1. runde. Vi vil bestræbe os på at være til mindst gene for spillerne, men det er en proces der kræver flere arbejdsgange, alternativet ville være at lukke sløjfen helt. I uge 39 vil fairways blive eftersået med lejet materiel.



Markedsføringsudvalget v/Svend Tøfting: Der her ikke været møder i udvalget siden sidste bestyrelsesmøde.

Hvervning af nye medlemmer v/Søren Bols: Der skal laves nye flyers til runddeling omkring medlemskab. Der skal reklameres på facebook omkring priser på medlemskab og bortfald af indmeldelsesgebyr, flyerne skal være klar så de kan omdeles i oktober. Der er bl.a. mulighed for at stå i foyeren til Aalborg Håndbolds kampe og uddele.

7. Eventuelt.

Intet.

8. Næste møde.

Mandag den 8. oktober kl. 17.15.

Som referent

Lisa Bergmos



Erindringsliste:

Punkter	Opgave	Forventet afslutning	Ansvarlig
1.	Sortering og opdeling af skraldaffald på banen.		Bestyrelsen evalueres ved sæsonafslutning
2.	Udvidelse af udslagshallen incl. Ungdomsrum		MB
3.	Skilte og baneguide		CB
4.	Visionsplan		Bestyrelsen